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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie D66 betreffende onderhoud aan de kades 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 13 december 2021 heeft de fractie D66 onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor 
de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over onderhoud aan de kades, het antwoord 
vindt u onder de vraag: 

 
1. Is het niet praktischer om de werkzaamheden voort te zetten en de uitvoering tussen de Bierstraat 
en Beatrixstraat nog dit jaar, doorlopend in 2022, af te maken?  
Van het totale tracé zijn de eerste 3 fasen met succes afgerond. Dit is gedaan voor een bedrag van €877.000 
en daarmee resteert er helaas geen budget meer voor de volgende fasen. Wanneer er wordt gekozen om 
budget vrij te maken, dan zal de uitvoering op zijn vroegst in 2023 zijn. Dit heeft onder andere te maken met 
onderzoeken naar flora en fauna.  
  
2. Het waterplan “Waterbreed” dateert al uit 2005. Destijds zijn er financiële middelen ter beschikking 
gesteld door Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier en de gemeente Den Helder. Als de 
middelen nu op zijn, wordt dan ook van HHNK een nieuwe (extra) bijdrage verwacht?  
Het Waterplan Den Helder had een looptijd van 10 jaar en is reeds afgerond met beider instemming. De 
budgetten van destijds zijn daarmee ook afgesloten. Nieuwe verzoeken voor bijdragen van HHNK moeten 
worden ingediend bij het bestuur. 

 
3. In het geval dit niet het geval is, waarom is er bij de recente “veegwijziging van de jaarrekening / 
begroting” niet om een extra bedrag gevraagd, zodat de werkzaamheden achter elkaar door hadden 
kunnen gaan?  
De wens is er wel geweest, maar er zijn andere keuzes gemaakt in het budget. Naar aanleiding van uw 
vragen is er een raming opgesteld (zie bijlage 1). In deze raming ziet u de werkelijke kosten voor fase 1, 2 en 
3 en zijn de kosten voor fase 4 tot en met 10 berekend. Ook is op de kaart te zien welke delen er gedaan zijn 
en welke delen er eventueel nog gedaan zouden kunnen worden.  
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4. Ziet het college een mogelijkheid om de werkzaamheden zo snel mogelijk te laten aansluiten op de 
huidige werkzaamheden?  
Zie het antwoord op vraag 1, als er budget beschikbaar komt zal er voorbereiding nodig zijn waardoor de 
uitvoering niet aan zal sluiten. 
 
 
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
 
  
Den Helder, 15 februari 2022 
  
  
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  
  

J.A. (Jan) de Boer MSc. 
burgemeester 

R.M. (Robert) Reus 
secretaris 

 
 
 
  


